
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  

21.01.2019  

 

Luni, 21 ianuarie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de administrație al Inspectoratului Școlar 

Județean Hunedoara. 

 

Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări din partea unităților de învățământ. 

II. Diverse. 

 

În cadrul ședinței, au fost luate următoarele hotărâri:  

I. Solicitări din partea unităților de învățământ, astfel: 

a. Liceul Teoretic ”Aurel Vlaicu” Orăștie - se acordă aviz pentru organizarea concursului pentru 

1 post paznic; nu se aprobă suplimentarea cu 1 post îngrijitor; 

b. Colegiul Național ”Decebal” Deva  – se acordă aviz pentru organizarea concursului pentru 1 

post îngrijitor, perioadă nedeterminată; 

c. Colegiul Național Pedagogic ” Regina Maria” Deva – se aprobă suplimentarea locurilor la 

clasa pregătitoare. 

II. Diverse: 

1. Se avizează fișa de evaluare pentru ierarhizarea candidaților privind mișcarea personalului 

didactic. 

 


